
里程碑Milestones

Milestones 里程碑
The contents here are based on submissions from members. If you wish to share your latest news and movements, please submit one to two photos 
along with captions of no more than 50 words to: magazine@hkiod.com.
內容根據會員所提供的資料。歡迎會員通知本會您的最新動態。來稿請包括1至2張照片及不多於50字的文字描述至magazine@hkiod.com。

Award for HKIoD

香港董事學會獲頒獎狀 

The Hong Kong Institute of Directors is awarded  
Privacy-Friendly Award 2023 - Silver Award organised 
by the Office of the Privacy Commissioner for 
Personal Data, Hong Kong (PCPD). On 31 August 
2023, Dr Carlye Tsui, CEO of HKIoD，attended  
Awards Presentation Ceremony and received an 
Award and Certificate on behalf of HKIoD from Ms 
Ada Chung，Privacy Commissioner for Personal 
Data, and Mr Joseph Lin MH, member of the 
Personal Data (Privacy) Advisory Committee .

香港董事學會獲香港個人資料私隱專員公署頒發

「私隱之友嘉許獎2023銀獎」。由香港董事學會

行政總裁徐尉玲博士代表出席於2023年8月31日

舉行的頒獎典禮，並接受由個人資料私隱專員鍾

麗玲女士和個人資料（私隱）諮詢委員會成員連

浩民先生MH頒發獎座和獎狀。

Mr Dennis Lam MHKIoD (1958 – 2023) passed away on 10 January 2023. He will be 
sadly missed. May he rest in peace. 

林坤初先生 MHKIoD  (1958 – 2023)
學會會員林坤初先生於2023年1月10日辭世。我們永遠懷念他，願他安息長眠。

To the following who left us, the Institute would like to extend our deepest condolences to his family:
致下列辭世人士，本會向他的家人致以深切慰問：

In Memory 懷念
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此為提供予香港董事學會會員的定期資訊，摘要報導有關董事履行企業管治職責的現時政策課題。

Updates Digest for Directors is a periodic circulation to members of HKIoD summarising current issues on policies that 
      are relevant to company directors in fulfilling their responsibilities in corporate governance.
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III.
私隱專員發表題為《數據安全不可忽視》的文章
Privacy Commissioner Publishes an Article entitled “Data security must be enhanced to foil threats”

II.
會財局發布了最新一期的會財局季度報告（2023年10月）
The AFRC has issued the latest issue of the AFRC Quarterly Report (Oct 2023)

On Wednesday, 11 Oct 2023, The Privacy Commissioner for Personal Data (Privacy Commissioner), Ms Ada CHUNG Lai-ling, 
published an article entitled “Data security must be enhanced to foil threats”.

於2023年10月11日（星期三），個人資料私隱專員（私隱專員）鍾麗玲發表題為《數據安全不可忽視》的文章，建議機構加強保障
數據安全。

Source 資料來源： Privacy Commissioner for Personal Data 香港個人資料私隱專員公署（私隱專員公署）

For more information 詳情：
https://www.pcpd.org.hk/english/whatsnew/20231011.html

On Wednesday, 11 Oct 2023, the AFRC issued the latest AFRC Quarterly Report (Oct 2023) to keep stakeholders informed of 
latest developments and other noteworthy regulatory issues.

於2023年10月11日（星期三），會財局發布了最新一期的會財局季度報告（2023年10月），讓利益相關者了解最新發展和其他值
得注意的監管問題。

Source 資料來源： The Accounting and Financial Reporting Council 會計及財務匯報局

For more information 詳情：
https://www.afrc.org.hk/media/vgddtscq/afrc-quarterly-report-e-oct2023.pdf

I.

香港交易所旗下Core Climate與建明資源簽署碳信用協議 支持企業低碳轉型

HKEX’s Core Climate Signs Carbon Credit Agreement with Kinming Resources to Support
Low-Carbon Transition

On Wednesday, 13 Sep 2023, Hong Kong Exchanges and Clearing Limited (HKEX) is pleased to announce that Kinming 
Resources Holdings Limited (Kinming Resources), a natural resources company specialising in sand exploration and production, 
has bought over 200,000 tonnes of voluntary carbon credits on HKEX’s Core Climate Platform. Kinming Resources has also 
signed a letter of intent with Core Climate to facilitate the company’s decarbonisation journey by purchasing carbon credits on the 
Core Climate platform. This collaboration will help support the region’s transition to a low-carbon economy, reflecting the critical 
role that carbon markets will continue to play in practical climate-related solutions. 

於2023 年 9月 13 日（星期三），香港交易及結算所有限公司（香港交易所）宣布，建明資源集團有限公司（建明資源）已從香港
交易所旗下的國際碳市場Core Climate購買超過20萬噸的自願碳信用，該公司為專門從事自然資源砂勘探及生產的公司。建明資源亦
和Core Climate簽署了合作意向書，未來將通過在Core Climate購買碳信用實現低碳轉型的目標。此次合作將有助推動地區經濟轉型
至低碳模式，反映碳市場在應對氣候變化的過程中繼續發揮重要作用。

Source 資料來源： Hong Kong Exchanges and Clearing Limited 香港交易所

For more information 詳情：
https://www.hkex.com.hk/News/News-Release/2023/230913news?sc_lang=en
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The Hong Kong Institute of Directors is Hong Kong’s premier body representing directors to foster the long-term success of 
companies through advocacy and standards-setting in corporate governance and professional development for directors.

香港董事學會為香港代表專業董事的首要組織，其宗旨是促進所有公司的持久成就；為達成使命，

學會致力提倡優秀企業管治與釐訂相關標準，以及協助董事的專業發展。
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